# **ARE YOU 18?**

## **ARE YOU 18?**

It is against the law to sell or supply alcohol to a person under the age of 18 years. Staff will check ID of anyone they feel is under the age of 18.



你是否已年满 18 岁?

出售或提供酒给 18 岁以下人士是违法的。工作人员将查看任何他们觉得年龄未满 18 岁的人的身份证件。

#### **DON'T BUY FOR MINORS**

It is illegal to buy alcohol on behalf of a minor. Both you, and the person selling the alcohol, can be fined for supplying alcohol to a person under the age of 18.



不要为未成年人买酒

为未成年人买酒是违法的。你和出售 酒的人都会因向 18 岁以下人士提供酒 而被罚款。

#### INTOXICATED CUSTOMERS

It is an offence to supply alcohol to a person in a state of intoxication, or to permit drunken or disorderly persons to be on the licensed premises.



醉酒的顾客

向处于醉酒状态者提供酒或允许醉酒 滋事者待在持照售酒场所均属于违 法。

### **ACCEPTABLE FORMS OF ID**

The following are the only forms of ID accepted in licenced premises in Victoria: Australian driver licence (including NSW & SA digital drivers licence), Victorian learner permit, foreign driver licence in the English language or if not in the English language, must be accompanied by an official English translation or an International Driving Permit, Proof of age card (either Victorian or an equivalent from another Australian state or territory, Keypass card, Keypass in DigitalID, Australian or foreign passport and Victorian marine licence.



可接受的身份证件类型

维多利亚州持照售酒场所只接受以下 类型的身份证件:澳大利亚驾驶执照 (包括新南威尔士州和南澳州数字驾 驶执照),维多利亚州学习执照,英 语的外国驾驶执照,非英语的外国驾 驶执照(必须与正式英语翻译件或国 际驾驶执照同时使用),维多利亚州 年龄证明卡或澳大利亚其它州或领地 的同等证件,Keypass 卡(包括数字 keypass),澳大利亚或外国护照,以 及维多利亚州驾船执照。











